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Parkovací dům dlouhodobě chceme 

Primátor 
(z)odpovídá

Zeptejte se

Své dotazy primátorovi Petru Ryškovi 
nám zastílejte na adresu: 

dawidowicz@jihlavske-listy.cz. 

Odtajnil se případný inves-
tor na vybudování parkovacího 
domu u Billy, který stejně jako 
město by rád objekt otevřel spolu 
s arénou. Opravdu si myslíte, že 
se ten termín dá stihnout, když 
ještě není ani projekt? 

Osobně se domnívám, že i když je 
času opravdu málo, tak to možné je. 
Parkovací dům není tak kompliko-
vaná stavba. 

Hodně bude záležet na tom, jak 
rychle se investor vypořádá s připo-
mínkami, které jsme mu předložili. 
Samozřejmě pro rychlou realiza-
ci je příznivé i to, že stavbu prová-
dí soukromý investor, který nemusí 
projekt i realizaci soutěžit ve výbě-
rových řízeních. 

Nevidím ale žádný velký problém 
ani v tom, pokud by se stavba o 
několik měsíců protáhla. Jedná se o 
stavbu, která bude následně sloužit 
desítky let. 

Opozice kritizovala, že v této 
souvislosti město přichází výmě-
nou pozemků o lukrativní místo 
(pozemky u odboru dopravy za 
pozemky u Billy v ul. Třídy Legi-
onářů), která se stane v budouc-
nu významnou dopravní tepnou. 
Byla výměna pro město opravdu 
tak výhodná?   

Než začneme přemýšlet o výhod-
nosti směny, musíme si vyjasnit, 
zda na tomto místě parkovací dům 
chceme či nikoli. 

O parkovacím domě na tomto 

místě se uvažuje již mnoho let a 
stavba nebyla městem realizována 
především vzhledem k nedostat-
ku finančních prostředků a žádné-
ho soukromého investora se zatím 
nedařilo nalézt. 

Je to samozřejmě z toho důvo-
du, že se jedná o velkou investici s 
návratností mnoha desítek let. Je 
tedy zřejmé, že parkovací dům na 
tomto místě je pro potřeby Jihlavy 
důležitý. 

Je také jasné, že všechny investice 
ve městě nemůže dělat město samo, 
ale musí spolupracovat se soukro-
mým sektorem. Na základě těch-
to faktů je tedy zřejmé, že směna 
pozemků je pro město výhodná. 

Na pozemku, který prodá, se 
bude ze soukromých peněz reali-
zovat stavba, kterou město na tom-
to místě chce dlouhodobě postavit, 
a navíc dostane důležitý pozemek, 
o jehož koupi mnoho let usiluje a 
za který v současnosti musí platit 
značný nájem. 
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(Dokončení ze str 1)
O tom, který ze stromečků je nej-

zajímavěji ozdoben, rozhodují nejen 
čtenáři Jihlavských listů, ale také 
náhodní kolemjdoucí, které stromeč-
ky zaujmou.

Smrčky děti a jejich paní učitel-
ky zdobily 29. a 30. listopadu (po 
uzávěrce JN) a je se opět na co kou-
kat. Hlasovat pro svého favorita 
můžete pomocí kuponu v Jihlav-
ských listech, který má dvojnásob-
nou hodnotu nebo na internetových 
stránkách www.jihlavske-listy.cz/
stromecky, kde si také můžete pro-
hlédnout všechny ozdoby a stro-
mečky. -vd-

Stromečky před...
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Akce platí v Bageterii Boulevard 
Jihlava do 31. 12. 2023.
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